Terms and Conditions - Art Store Offer

- These Terms and Conditions comprise of a free subscription for the <u>Art app</u> (the "**Offer**") for customers when purchasing certain Samsung TV product models ("**Product(s)**").
- This Offer is valid from the 22nd of April 2021 to 31st of December 2022 ("Offer Period").
- The Products subject to this Offer shall be limited to the following:

| Product Model | Product Model |
|----------------|---------------|
| QA55LS03AAUXUM | 2021 |
| QA65LS03AAUXUM | 2021 |
| QA75LS03AAUXUM | 2021 |
| QA55LS03TAUXUM | 2020 |
| QA65LS03TAUXUM | 2020 |
| QA75LS03TAUXUM | 2020 |

• The Offer includes a free subscription to the application ("**Application**") limited to the following:

الشروط والأحكام عرض Art Store

- تشتمل هذه الشروط والأحكام على اشتراك مجاني في متجر Art Store ("العرض") عند شراء موديلات تلفزيونات سامسونج المحددة في هذا العرض وهذه الشروط والأحكام ("المنتج / المنتجات").
- هذا العرض ساري من <u>22 ابريل 2021 وحتى 31</u>
 ديسمبر <u>2022</u> ("فترة العرض")
- تقتصر المنتجات التي تخضع لهذا العرض على ما يلي:

| طراز المنتج | طراز المنتج |
|----------------|-------------|
| QA55LS03AAUXUM | 2021 |
| QA65LS03AAUXUM | 2021 |
| QA75LS03AAUXUM | 2021 |
| QA55LS03TAUXUM | 2020 |
| QA65LS03TAUXUM | 2020 |
| QA75LS03TAUXUM | 2020 |

• يتضمن العرض اشتراكاً مجانياً في تطبيق Art ("التطبيق") كما يلى :

- The Offer is only for a 1-month of free trial + 3-month free coupon, for a total of 4-month free subscription to the Application, and is only available on the Products purchases from the list above.
- In order to avail the Offer, customers are required to access the Samsung Promotion application on the Product, within the Offer Period, and follow the Instruction therein.
- The Offer and its related benefits are subject to change and update at any time.
- The Offer is not transferable to another Product nor is refundable or exchangeable for another content or service provided by Samsung.
- This Offer cannot be combined with any other ongoing or future offer/promotion, and is not transferable.

General Terms

- The Participant understand that Samsung shall not be liable to him/her for any loss and/or damages of any kind whatsoever, that he/she may suffer from, or which may arise out of the participation in this Offer or for any other reason whatsoever.
- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify the Offer or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Offer Period.

- تتوفر المزايا فقط للحصول على نسخة تجريبية مجانية مدتها شهر واحد (1) + قسيمة مجانية لمدة ثلاثة أشهر (3) بإجمالي اشتراك مجاني لمدة أربعة (4) أشهر في التطبيق عند شراء أحد المنتجات أعلاه.
- من أجل الاستفادة من العرض يجب على العملاء الدخول الى تطبيق Samsung Promotion المتوفر على المنتج خلال فترة العرض واتباع التعليمات الواردة فيه .
- يخضع العرض والمزايا المرتبطة به للتغيير والتحديث في أي وقت.
 - العرض غير قابل التحويل الى منتج آخر و لا يمكن استردادة أو استبدالة بمحتوى أو خدمة أخرى تقدمها شركة سامسونج .
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عرض / عرض ترويجي أو عرض مستقبلي آخر ولا يمكن تحويلة.

الشروط العامة

- يدرك المشترك بأن شركة سامسونج غير مسؤولة تجاهه عن أي خسارة و / أو ضرر من أي نوع كان ، قد يعاني منه ، أو قد ينشأ عن المشاركة في هذا العرض أو لأى سبب آخر على الإطلاق.
- تحتفظ شركة سامسونج لنفسها بالأحقية، وبملء إرادتها ووفقاً للقوانين المعمول بها، في إجراء أي تعديل أو إلغاء أو إضافة للعرض، أو إجراء أي تعديل، تغيير، حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، وفي أي وقت سواء قبل فترة لعرض أو خلاله.

| | <u>, </u> |
|--|---|
| Any dispute of whatever nature, which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the Participant using the Offer, shall be governed by the laws of the Kingdom of Saudi Arabia where the Offer takes place, and shall be resolved by the competent courts in the Kingdom of Saudi Arabia. | - سيخضع أي نزاع مهما كانت طبيعته وله صلة مباشرة أو غير مباشرة بهذه الشروط والأحكام المتعلقة بمشاركة المشترك في هذا العرض، لحكم وتفسير القوانين والتشريعات المعمول بها في في المملكة العربية السعودية، وكذلك لقرارات المحاكم المختصة في في المملكة العربية السعودية. |
| | |
| | |
| | |
| | |